
 
 

                                                        Protokół 
                                         z zebrania klubu ARKA V 
                                                 w dniu 24.10.2024 r. 
 

Zebranych powitał prezes klubu i poprosił o podpisywanie Listy Obecności. Oznajmił, że 
sam będzie protokołował zebranie (sekretarz i skarbnik nieobecni). Poprosił kol. Piotra P. o 
przedstawienie propozycji spotkania wigilijnego. W toku dyskusji ustalono, że spotkanie odbędzie 
się w dniu 21.12.(sobota) o godz.16.00 w restauracji TOBIASZ. Cena 160 złoty od osoby. (tj. 10 zł. 
więcej niż w zeszłym roku). Zapisy u Piotra P. Wszyscy obecni na zebraniu zapisali się już na 
spotkanie.  

Następnie prezes zaproponował, aby zbliżający się jubileusz 35-lecia klubu połączyć z 
Zimowym Spływem Kajakowym na Drwęcy. Uzgodniono, że spływ odbędzie się w dniach 31.01- 
02.02.2025 r. a bankiet jubileuszowy 01.02. (sobota). Miejscem wydarzenia będzie baza spływu „U 
Maxa” w Niewierzu koło Brodnicy. Prawdopodobnie zajmiemy dla siebie cały obiekt. Negocjacje z 
gospodarzem w toku. Prezes przypomniał, że klub dysponuje gotówką na wsparcie obchodów. 

Prezes zwrócił uwagę, że w podsumowaniu sezonu letniego (protokół z września). Zabrakło 
wzmianki o lipcowym tygodniowym spływie na górnej Brdzie i Zbrzycy. Powiedział wiele ciepłych 
słów o tym spływie. 

Kolega Maciej J. zdał relację z zebrania sprawozdawczo- wyborczego w K-P.Z.K a konkretnie 
w Komisji Kajakarstwa Powszechnego i Turystycznego. Na następne 4 lata przewodniczącą komisji 
została ponownie koleżanka Teresa Kaczmarek. Następnie prezes podjął próbę zbudowania 
Kalendarza Imprez na 2025 rok, Niestety propozycji zabrakło. Sam zadeklarował, że chciałby 
zorganizować w lipcu spływ na Pisie i Narwi (może też Narewka), a w sierpniu  na Pilicy. W tej 
chwili mamy ustalone: 

• 16 do 19 stycznia – Zimowy Energetyków na Brdzie 

• 31.01 do 02.02 - Zimowy Klubowy na Drwęcy                                                                    
Większość kajakarzy pływanie letnie rozpoczyna na tzw. majówkę. U nas w tym spływie 
wyspecjalizował się kolega Artur W. Zobaczymy co czas przyniesie. 

       
        Prezes podziękował zebranym i zaprosił na następne zebranie w dniu 28 listopada. 
 
 
 
                                                                                                                      Protokołował 
                                                                                                                        Lech. B 


